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Abstract (en)
On a container lid (10) consisting of a closure cap (11), connected non-releasably to the container, with a dispensing aperture (15) on the upper
side and of a rotary disc (12) which is seated on the closure cap, covers the dispensing aperture and itself has apertures which can be brought
into alignment with the dispensing aperture by turning the disc, a visibly arranged intended tearing web (17A) is provided as a tamper-proof device,
which intended tearing web connects the rotary disc to the closure cap at its circumference so as to be fixed against rotation. <IMAGE>

Abstract (de)
An einem Behälterdeckel (10), der aus einer mit dem Behälter unlösbar verbundenen Verschlußkappe (11) mit Spenderöffnung (15) an der
Oberseite und aus einer auf der Verschlußkappe sitzenden Drehscheibe (12) besteht, welche die Spenderöffnung überdeckt und ihrerseits
Öffnungen aufweist, die durch Scheibendrehung mit der Spenderöffnung zum Fluchten bringbar sind, ist als Originalitätssicherung ein sichtbar
angeordneter Sollbruchsteg (17A) vorgesehen, der die Drehscheibe an ihrem Umfang drehfest mit der Verschlußkappe verbindet. <IMAGE>
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